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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

13. december 2018 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 154 (Alm. del) af 15. 
november 2018 stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S)  

Spørgsmål 

Afdelingschef i Finansministeriet, Kent Harnisch, skriver i Berlingske den 7. no-

vember 2018, at man ikke kan sige, at de budgetterede udgifter på finansloven er 

regeringens politik og nævner som eksempel, at Skatteministeriets bevilling i 2019 

er større end det fremgik af overslagsåret på finansloven for 2016, men vil det så 

også sige, at det ikke var regeringens politik at sænke topskatten, hæve pensionsal-

deren og forringe SU’en tilbage i 2016, som det ellers fremgik af Helhedsplanen, 

fordi man i dag kan konstatere, at ingen af delene er sket? 

 

Svar 

Det har desværre ikke været muligt at besvare spørgsmålet indenfor fristen. 

Spørgsmålet besvares hurtigst muligt. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Kristian Jensen 

Finansminister 
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